
Referatfra Årsmøte i Veilaget Ødeghrdsskogen Vel
Onsdag 19. februar 2020

18 stemmeberettigede husstander var møhlfram til møtet, hvorav 5 var fra styret. Det er 141

oppsittere i Veilaget. Møet ble åpnet kl. 19.00 av formann Eyolf Berg.

1. Godkjenning av innkalling.

Innkallingen ble godkj ent.

2. Valg av møteleder og referent

Som møteleder ble Pål Gran valgt, og som referent ble Tore Amundsen valgt.

3. Valg av underskrivere for referat

Tommy Thygesen og Siv Selvær ble valgt til å signere referatet.

4. Godkjenning av referat fra forrige årsmøte.

Godkjent.

5. Årsberetning for 2019 (februar 2019 * februar 2020)

Årsberetningen ble lagt fram på årsmøtet.

6. Regnskap for 2019

Pål Gran leste opp fra det reviderte regnskapet og forklarte enkelte punkter. Reenskapet er

revidert og funnet i orden av revisorene.



7. Valg av nye styremedlemmer

Valg av ny leder

a. Kandidat: Pål Gran. Valgt ved akklamasjon.

8. Valg av nye styremedlemmer

L. Kandidater: Frode Espensen. Valgt ved akklamasjon.

b. Vedtak: Styret får fullmakt til å fortsette arbeidet med å finne et ekstra

styremedlem.

Valgkomiteens forslag til nytt styre ble lagt fram. og ble enstemmig vedtatt. Styret består

dermed nå av:

Yalg av revisor

Ingunn Østlie fortsetter ikke som revisor. Bjøm Smaaland ble valgt ved akklamasjon.

Revisorer er dermed nå:

9. Kontingent

L. Styret foreslo kontingenten uendret på kr 3.000 for 2A20. Vedtak: Vedtau.

Pål Gran (leder) Fra2A20,2 fu,ti|2022

Torill Håkerud Fra20l9,2 åtr,t1l202l

ledig Fra202A,2 br,til2022

Frode Espensen Fra2020,2 år,til2022

Jonas Siverlsen Fra2020,2 ftr,til2022

Martin Kristoffer Leinaas Fra2019.l år.1112021

Tore Amundsen Fra 2019. 2 itr. trl2021

Revisor Ester K. Haugvik Fra 2019,2 hr,til202l

Revisor Bjørn Smaaland Fra2020,2 ilr,til2022



10. Styrets budsjettforslag for 2020

Styret vil publisere budsjettforslag for 2020 snarest.

11. Gangveier

Det er framkommet et forslag om at veilaget skal overta vedlikeholdsansvar for

følgende gangveier

a) Addebakken

b) Blåveisveien ned til Sundbyveien

c) Sti fra Ødegårdslia 48150 over til bamehagen

Vedtak: forslaget ble ikke godkjent.

Vedtak: Årsmøtet ber styret ta ansvar for å ta kontakt med kommunen og grunneiere for å

bidra til å etablere og holde stier i området i god stand samt sette opp nødvendige strokasser

for å sørge for gode forhold for myke trafikanter. Strøkasse Øverst i Bekkelir eien er tbreslått.

12. Dugnad2020

Vedtak: Dugnad berammes til 18 april, og årsmøtet ber Styret om å sørge lor nodr endige

forberedelser (evt. Containere osv).

13. Orientering om trafikksikkerhetstiltak i

a. Fartsdempere

Styret informerte at arbeidet fortsetter med å etablere nok permanente og godt

merkede fartsdumper som sikrer trygge trafikkforhold på veiene i Veilaget.

b. Trafikksituasjonen i Bekkeliveien

i. Det skal bygges speiderhus ved bamehagen mellom Bekkeliveien og

Nyveien. Lokalet får veirett til Nyveien, og det er tenkt at barnehagens

parkeringsplass skal benyttes. Det kan likevel bli økt trafrkk i

Bekkeliveien.

Årsmøtet ønsker at Styret sender en be§mringsmelding til kommunen for et potensielt

problem med økt trafikk i Bekkeliveien til speiderhuset.



-

1 4. Andre orienteringssaker

Styret ser økende trend til at etablerte boligenheter vurderer salg til utbyggere som ønsker å

øke arfiall boenheter. Dette vil styret se nærmere på og formulere retningslinjer for å forhindre

ytterligere overbelastning av veinettet. Det er ingen tvil om at veilaget har siste ord når det

gjelder tildeling av veirett, og uten veirett kan ingen boenhet etableres i tilknytning til

veisystemet i Ø degårdsskogen.

Avslutning.

Arsmøtet ble hevet kl. 21:00.

Slemmestad 19.02.2020

Tore Amundsen

Tomml'
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Siv Selvær


